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Geachte heer Kranenburg,

Zoals besproken in de hoorzitting op 26 oktober 2021, waarbij u met twee collega’s namens 
PricewaterhouseCoopers (PwC) vragen heeft beantwoord van de vaste commissie voor over het 
onderzoeksrapport Reconstructie en tijdlijn van het 'memo-Palmen', leg ik u hierbij nog een lijst met 
vragen ter beantwoording voor, die abusievelijk niet waren opgenomen in de vragen die bij brief van 
18 oktober 2021 aan u waren voorgelegd. Het betreft vragen van de leden van de D66-fractie; ik 
verwijs u naar de bijlage bij deze brief.

Ook leg ik aan u nog enkele vragen voor waarop tijdens de hoorzitting nog geen (volledig) antwoord 
kon worden gegeven.

Het lid Omtzigt vraagt of u kunt toelichten over welke ‘informatie’ u beschikt, waaruit volgt dat de 
directeur-generaal aanwezig was bij het tijdens de hoorzitting besproken overleg van 13.10 uur over 
de taakverdeling van de factsheets, waaronder factsheet 6, waarbij het ging over het memo uit 2017. 
Tevens vraagt het lid Omtzigt op grond waarvan PwC stelt dat het memo toen niet inhoudelijk is 
besproken. Het lid Azarkan (DENK) verzoekt u om (aanvullende) beantwoording van de in de 
hoorzitting door hem gestelde vragen, te weten:
- Welke mensen hebben inzage gehad in het rapport, of in delen van het rapport?
- Welke rollen hadden deze mensen? 
- Wat is de reden van de inzage?
- Is de inzage afgestemd en, zo ja, met wie?

De commissie zou het waarderen indien PwC deze resterende vragen nog voor vrijdag 29 oktober 
2021, 12.00 uur, zou kunnen beantwoorden, zodat uw beantwoording desgewenst kan worden 
betrokken bij de later die dag aan de staatssecretaris van Financiën voor te leggen feitelijke vragen 
over het onderzoek.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Financiën,

A.H.M. Weeber


